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                                                         PROTOKÓŁ Nr 29/2016 

 

z posiedzenia wspólnego komisji stałych Rady Miejskiej Międzychodu 

odbytego dnia 1 czerwca 2016  r. 
 

BRM.0012.5.6.2016                             

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Radni Rady Miejskiej zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1 do protokołu,  

2. Krzysztof Wolny – Burmistrz, 

3. Rafał Ciszewicz – Zastępca Burmistrza, 

4. Anna Andrałojć – Skarbnik, 

5. Krzysztof Dragoński, Wojciech Dyl, Tadeusz Wienke, Joanna Prokopczuk - Kierownicy 

Referatów Urzędu Miasta i Gminy w Międzychodzie, 

6. Adam Woźny – Inspektor ds. gospodarowania odpadami komunalnymi w Urzędzie Miasta  

i Gminy w Międzychodzie, 

 

 

OMAWIANY  TEMAT: 
1. Omówienie projektów uchwał na XXVII sesję RMM.  

 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Radny Piotr Ciesielski. 

  

Ad.1. 
Radni otrzymali w regulaminowym czasie porządek obrad XXVII sesji RMM.  

 

PORZĄDEK   OBRAD:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji stałych z działalności w okresie między sesjami. 

6. Działalność MPEC Spółka z o.o.: 

 wynik ekonomiczny za rok 2015 

 podsumowanie minionego roku grzewczego 

 zamierzenia inwestycyjne na rok 2016 

7. Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania „Puszcza Notecka” –  informacja na temat 

możliwości  pozyskiwania dofinansowania w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

A. zmiany uchwały budżetowej na rok 2016. 

B. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Międzychód na lata 2016-2021. 

C. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Międzychodu. 
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D. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzychodzkiemu na funkcjonowanie 

Warsztatów Terapii Zajęciowej „Tęcza” w Kwilczu. 

E. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzychodzkiemu na zakup wyposażenia dla 

Szpitala w Międzychodzie. 

F. przekazania środków finansowych na realizację przedsięwzięcia pod nazwą „Usuwanie 

wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu międzychodzkiego w roku 2016”. 

G. wyboru metody obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

właścicieli nieruchomości objętych zorganizowanym odbiorem odpadów oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty. 

H. wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właściciela nieruchomości z terenu Gminy Międzychód.   

I. zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dzięcielin”. 

J. zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Głażewo”. 

K. wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 1057/2  stanowiącej własność Gminy Międzychód. 

L. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 

M. nadania urzędowej nazwy ulicy we wsi Kamionna. 

N. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 

części obrębu Wielowieś (dz. nr 62/2). Etap 2. 

O. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 

części obrębu Mierzyn – Drzewce (dz. nr 191). 

P. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 

części obrębu Międzychód (dz. nr: 562/9). 

Q. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 

części obrębu Międzychód  (ul. Polna). 

R. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 

części obrębu Międzychód  (część działki nr: 916/1 i 916/6). 

9. Zapytania i wnioski. 

10. Zakończenie obrad.  

 

 

Pan Radny Piotr Ciesielski poprosił o pytania i uwagi do projektów uchwał w sprawach:  

 wyboru metody obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 
nieruchomości objętych zorganizowanym odbiorem odpadów oraz ustalenia wysokości 

stawki tej opłaty. 

 wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej 

przez właściciela nieruchomości z terenu Gminy Międzychód.   

 

Do posiedzenia komisji dołączył Pan Radny Włodzimierz Minge.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz poinformował Radnych, iż odbyło się posiedzenie 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, na którym omówiono jak poprawić 

błędne zapisy, z powodu których uchwały te zostały unieważnione. Należy poprawić zapis 
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dotyczący kwoty opłaty różnicującej się w zależności od liczby osób zamieszkałych. Z uchwały 

w sprawie wzoru deklaracji wykreślono zapis dotyczący kompostowników.  

 

Na obrady komisji dotarł Pan Radny Piotr Duszny.  

 

Pan Radny Piotr Ciesielski zapytał czy jest wystarczająco dużo czasu, aby te poprawione 

uchwały mogły zostać opublikowane w Dzienniku Urzędowym i wejść w życie od 1 lipca  

2016 r.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz odpowiedział, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

potwierdziła, że jeżeli uchwały zostaną podjęte na sesji na początku czerwca, to będą 

obowiązywać od 1 lipca 2016 r.  

 

Pan Radny Ryszard Sulej zapytał o sposób wypełniania deklaracji w zależności od liczby 

gospodarstw domowych.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz wyjaśnił sposób wypełniania deklaracji w pozycjach 

dotyczących obliczania kwoty do zapłaty.  

 

Pani Radna Ewa Małłek zapytała dlaczego musi być zapis o gospodarstwach domowych, a nie  

o osobach.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz wyjaśnił, że musi być taki zapis, ponieważ dla 

gospodarstw kilku osobowych opłata jest zróżnicowana, a gdyby był zapis o osobach to każdy 

płaciłby tyle samo. 

 

Pan Radny Wojciech Szychowiak zapytał czy w związku z wejściem w życie uchwały od 1 lipca 

2016 r. każdy będzie musiał złożyć nową deklarację.  

 

Pan Adam Woźny odpowiedział, że do każdej osoby zobowiązanej, czyli takiej  która złożyła już 

wcześniej deklarację do urzędu, urząd musi teraz wysyłać zawiadomienie z informacją o kwocie 

obowiązującej przed zmianą stawek oraz o kwocie obowiązującej po zmianie stawek.  W wyniku 

konsultacji z prawnikami ustalono, iż jeżeli ktoś sam złoży deklarację według nowych stawek do 

urzędu przed wysłaniem do niego zawiadomienia, to urząd już nie musi wysyłać do niego 

zawiadomienia. Każdy od 1 lipca 2016 r. będzie musiał płacić według nowej stawki.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz wyjaśnił, że nowe deklaracje złożyć muszą 

mieszkańcy domków letniskowych, natomiast osoby które już kiedyś złożyły deklaracje są 

jedynie informowane o zmianie stawek.  

 

Pan Radny Piotr Ciesielski powiedział, że projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Międzychodu, będzie omawiany po zakończeniu dyskusji nad wszystkimi 

pozostałymi uchwałami, tylko w obecności Radnych, bez udziału pozostałych osób.  

 

 

Pan Radny Piotr Ciesielski poprosił o pytania i uwagi do projektów uchwał w sprawach:  

 zmiany uchwały budżetowej na rok 2016. 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Międzychód na lata 2016-2021. 
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 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzychodzkiemu na funkcjonowanie 

Warsztatów Terapii Zajęciowej „Tęcza” w Kwilczu. 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzychodzkiemu na zakup wyposażenia dla 
Szpitala w Międzychodzie. 

 przekazania środków finansowych na realizację przedsięwzięcia pod nazwą „Usuwanie 
wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu międzychodzkiego w roku 2016”. 

 

Pan Radny Piotr Duszny stwierdził, że jest kompletnie nieprzygotowany na dzisiejszą komisję, 

ponieważ nie miał czasu, aby zapoznać się z projektami uchwał, gdyż otrzymał je za późno  

i wnioskuje o przesunięcie tej komisji.  

 

Pan Radny Piotr Ciesielski odpowiedział, że radni otrzymali projekty uchwał na skrzynki  

e-mailowe w poniedziałek o godz. 15.00.  

 

Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka dodał, iż projekty uchwał są przekazywane radnym 

zgodnie ze statutem gminy, tj. minimum 7 dni przed sesją. Zazwyczaj materiały przekazywane są 

na 3 dni przed komisją wspólną, ale to już nie wynika ze statutu lecz jedynie z ustnych ustaleń.    

 

Pan Radny Ryszard Sulej zapytał na remont jakich chodników zostaną przeznaczone środki 

finansowe wskazane jako zmiany w budżecie. 

  

Pan kierownik Wojciech Dyl odpowiedział, że planowane są remonty chodników na ul. Rolnej  

i ul. Iczka w Międzychodzie. Na ul. Rolnej nastąpi wycięcie drzew znajdujących się na 

chodnikach po obu stronach ulicy, a na ul. Iczka po jednej stronie ulicy, od Straży Pożarnej  

w kierunku jeziora.  

 

Pan Radny Piotr Ciesielski zapytał czy pozostałe gminy wywiązują się z zobowiązania 

udzielania pomocy finansowej Powiatowi Międzychodzkiemu na szpital w Międzychodzie.  

 

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny odpowiedział, że ma wiedzę na temat budżetu naszej gminy,   

ale nie pozostałych gmin. Gmina Międzychód przekazała w 100% kwotę na jaką się 

zobowiązała. Dyrektor Szpitala Pan Maciej Bak informował jakiś czas temu, że pozostałe gminy 

też przekazują pieniądze na szpital, ale nie w pełnej wysokości zadeklarowanej kwoty. Gmina 

Międzychód jako jedyna ma podjętą uchwałę w tej sprawie.  

 

Pan Radny Piotr Ciesielski poprosił o pytania i uwagi do projektów uchwał w sprawach 

zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dzięcielin” oraz zatwierdzenia „Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Głażewo”. 

 

Nikt nie zgłosił pytań i uwag.  

 

Pan Radny Piotr Ciesielski poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dzierżawę nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 1057/2  

stanowiącej własność Gminy Międzychód. 

 

Pan Radny Piotr Ciesielski zapytał czy w umowie dzierżawy będzie zapis o możliwości 

wcześniejszego rozwiązania umowy, jeżeli pojawi się pomysł na inne zagospodarowanie tego 

terenu, a jeżeli tak to jakie koszty finansowe będzie musiała ponieść z tego tytułu gmina 

Międzychód.  
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Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz odpowiedział, że jest taka możliwość, ale należy wziąć 

pod uwagę kwotę nakładów jaką dzierżawca poniesie na tą inwestycję.  

 

Pan Radny Piotr Ciesielski zapytał dlaczego w uchwale wpisane jest imię i nazwisko osoby, 

jeżeli musi odbyć się przetarg, w którym zostanie wyłoniony dzierżawca.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz odpowiedział, że w projekcie uchwały są wskazane 

dane osoby, która jest wnioskodawcą. Sprawdzi czy te dane muszą być zawarte w uchwale czy 

też nie i przekaże tą informację Radnym.  

 

Pani Radna Ewa Małłek powiedziała, że teren pod dzierżawę zajmuje 1/3 całej powierzchni 

pomiędzy halą sportową, a budynkiem internatu. Wyrażenie zgody na tą dzierżawę może 

zablokować pomysły związane ze stworzeniem tam w przyszłości miejsc parkingowych.    

 

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny odpowiedział, że chce w przyszłości stworzyć parkingi, ale 

jedynie na części tego terenu, gdyż uważa, że teren ten znajduje się w bardzo dobrej lokalizacji  

i jest zbyt atrakcyjny inwestycyjnie, aby tworzy parkingi na całości tego terenu.  

 

Pan Radny Piotr Duszny powiedział, iż jego zdaniem jest to działka w bardzo dobrej lokalizacji, 

w centrum miasta, którą należy przeznaczyć na lepsze cele inwestycyjne niż myjnia 

samochodowa.  

 

Pan Radny Wojciech Mamet powiedział, że na działce w tak dobrej lokalizacji nie powinna 

powstać taka inwestycja jak myjnia samochodowa i na tak wiele lat.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz powiedział, że mieszkanka gminy złożyła wniosek  

o dzierżawę gruntu do Burmistrza, a on musiał przedstawić go Radzie Miejskiej Międzychodu  

w celu uzyskania pozytywnej lub negatywnej odpowiedzi.  

 

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny powiedział, że decyzja należy do Rady Miejskiej Międzychodu. 

Inwestycja ta dałaby pewne wpływy do budżetu gminy w postaci podatku oraz 

zagospodarowanie części terenu.   

 

Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka powiedział, że w Międzychodzie działają już 4 myjnie i 5 

zostanie niedługo otwarta. Jest to dobrze zlokalizowany teren usługowo-handlowy, który może 

zostać przeznaczony na inną inwestycję niż myjnia samochodowa.    

 

Pan Radny Piotr Ciesielski poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 

 

Radni nie zgłosili pytań i uwag.  

 

Pan Radny Piotr Ciesielski poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie nadania 

urzędowej nazwy ulicy we wsi Kamionna. 

 

Radni nie zgłosili pytań i uwag.  
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Pan Radny Piotr Ciesielski poprosił o pytania i uwagi do projektów uchwał w sprawach: 

 zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 

części obrębu Wielowieś (dz. nr 62/2). Etap 2. 

 zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 
części obrębu Mierzyn – Drzewce (dz. nr 191). 

 zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 
części obrębu Międzychód (dz. nr: 562/9). 

 zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 
części obrębu Międzychód  (ul. Polna). 

 zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla 

części obrębu Międzychód  (część działki nr: 916/1 i 916/6). 

 

Pan Radny Piotr Ciesielski zapytał czy osoby, które zgłosiły zastrzeżenia do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla części obrębu 

Międzychód  (część działki nr: 916/1 i 916/6) otrzymały z Urzędu Miasta i Gminy odpowiedzi  

o sposobie ich rozpatrzenia.  

 

Pani kierownik Joanna Prokopczuk odpowiedziała, że tak.  

 

Pan Radny Włodzimierz Minge zapytał na co mają zostać przeznaczone środki finansowe  

w wysokości 25 000 zł, o które ma zostać powiększony paragraf zakup wyposażenia dla Biura 

Rady.   

 

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny odpowiedział, że planowany jest zakup tabletów dla radnych, 

aby zrezygnować z wersji papierowych dokumentów, dzięki czemu obniżą się koszty zakupu 

papieru i tuszy oraz przyspieszy dostarczanie i odbieranie materiałów przez radnych.  

 

Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka poinformował, iż po przeprowadzeniu konsultacji  

z większą grupą radnych, ze względów ekonomicznych i organizacyjnych, wyszedł z wnioskiem 

o zakup tabletów dla radnych. W poprzedniej kadencji była robiona dwukrotnie analiza, która 

pokazała, iż koszty zakupu papieru i tuszy przewyższają wartość możliwych do zakupu laptopów 

lub tabletów. Na stronie BIP będą zamieszczane materiały, każdy radny otrzyma swój login  

i będzie miał dostęp do materiałów w każdym czasie.  

 

Pan Radny Piotr Duszny poprosił o przedstawienie analizy kosztów. 

 

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny odpowiedział, że analiza kosztów była robiona dwukrotnie  

i może zostać dostarczona radnym. Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka złożył wniosek, który 

został wprowadzony do projektu budżetu, a to radni zadecydują czy ma on zostać przyjęty. Jeżeli 

będzie zgoda radnych to zakupione tablety będą stanowić własność Urzędu Miasta i Gminy,  

a z radnymi zostanie podpisana umowa ich użyczenia.  

 

Pan Radny Włodzimierz Minge powiedział, że jego zdaniem tablety nie usprawnią działania 

biura Rady Miejskiej i nie ułatwią mu dostępu do materiałów, jest przeciwny ich zakupowi. Woli 

otrzymywać projekty uchwał w wersji papierowej. Środki finansowe zaplanowane na zakup 

tabletów proponuje wydatkować na inne zadania.  
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Pan Radny Piotr Duszny powiedział, że także jest przeciwny zakupowi tabletów. Proponuje 

przekazać te pieniądze na inne cele. Nawet jeżeli radni przegłosują zakup tabletów, to on nie 

odbierze tabletu przeznaczonego dla niego.  

 

Pani Radna Ewa Małłek zapytała czy będą informatyk urzędu będzie świadczył pomoc w razie 

zaistnienia problemów związanych z oprogramowaniem lub korzystaniem z tabletów.   

 

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny odpowiedział, że oczywiście, że tak, ponieważ będą to tablety 

stanowiące własność gminy, więc informatyk będzie pomagał w problemach informatycznych. 

Jeżeli radny nie będzie chciał wziąć w użytkowanie tabletu, bo uważa że może pracować na 

swoim prywatnym komputerze, to nie musi. Materiały będą przesyłane do radnych 

elektronicznie, a radni zadecydują na jakim urządzeniu będą je odbierać.   

 

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny, Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz, Pani Skarbnik oraz 

kierownicy Urzędu Miasta i Gminy w Międzychodzie opuścili posiedzenie komisji.   

 

Pan Radny Piotr Duszny zapytał dlaczego nie poddano pod głosowanie jego wniosku  

o przesunięcie terminu dzisiejszego posiedzenia wspólnego komisji stałych na inny dzień.   

 

Pan Radny Piotr Ciesielski odpowiedział, że już na poprzedniej komisji była informacja, że  

w związku z wyjazdem służbowym Pana Burmistrza i kilku pracowników urzędu posiedzenie 

obecnej komisji odbędzie się dzień wcześniej niż zwykle czyli w środę, a nie w czwartek.  

 

Pan Radny Piotr Ciesielski poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Międzychodu. 

 

Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka powiedział, że jako Przewodniczący Rady Miejskiej 

może wnioskować o zmianę wynagrodzenia dla Burmistrza, więc przygotował projekt takiej 

uchwały.  Od momentu objęcia stanowiska burmistrza, Pan Burmistrz wykazał się  skutecznym  

i oszczędnym zarządzaniem budżetem gminy, właściwym organizowaniem pracy urzędu  

i jednostek organizacyjnych Gminy, a także podejmowaniem inicjatyw. Rada Miejska udzieliła 

mu na ostatniej sesji absolutorium. Zgodnie z przepisami prawa w gminach powyżej 15 tysięcy 

mieszkańców wynagrodzenie zasadnicze Burmistrza może wynosić od 4 500 zł do 6 000 zł,  

a maksymalny dodatek funkcyjny 2 100 zł. Obecnie Pan Burmistrz otrzymuje wynagrodzenie 

zasadnicze w wysokości 5 200 zł, dodatek funkcyjny 1 800 zł i dodatek specjalny 1 400 zł, czyli 

łącznie 8 400 zł. Pan Przewodniczący przedstawił dla porównania wynagrodzenia Burmistrzów  

i Wójtów w ościennych gminach. W Pniewach wynagrodzenie zasadnicze Burmistrza wynosi 

10 900 zł, we Wronkach 11 113 zł, w Sierakowie jest o 168 zł wyższe od wynagrodzenia 

Burmistrza Międzychodu, a w Kwilczu jest o 400 zł niższe od Burmistrza Międzychodu. Pan 

Przewodniczący zaproponował dla Burmistrza Międzychodu wynagrodzenie zasadnicze  

w wysokości 90% maksymalnej kwoty przewidzianej przepisami prawa, dodatek funkcyjny - 

90% maksymalnej kwoty przewidzianej przepisami prawa, oraz dodatek specjalny w wysokości 

40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, co daje łączne wynagrodzenie 

w wysokości 10 206 zł.  

 

Pan Radny Piotr Duszny zapytał ile pieniędzy unijnych pozyskał nasz Burmistrz, a ile 

burmistrzowie innych gmin. Stwierdził, że dopiero gdy Burmistrz skończy inwestycje takie jak, 

np. parkingi, hala sportowa czy most, będzie można rozmawiać na temat podniesienia 

wynagrodzenia dla Burmistrza, a na razie należy poczekać. Muszą być widoczne ukończone 
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działania, a nie zapowiedzi działań i wtedy będzie można zwiększyć wynagrodzenie 

Burmistrzowi nawet o więcej niż teraz jest proponowane.  

 

Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka odpowiedział, że mostu nie buduje gmina, natomiast 

umowa na budowę hali sportowej została już podpisana, podpisano także umowę w sprawie 

parkingów. Radni ocenili pozytywnie pracę Burmistrza udzielając mu na ostatniej sesji 

absolutorium.  

 

Pani Radna Ewa Małłek zapytała ile wynosi dodatek stażowy Pana Burmistrza.  

 

Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka odpowiedział, że pomija tą kwestie, ponieważ jest to 

indywidualna sprawa ile lat ktoś ma przepracowane. Jest to składnik wynagrodzenia niezależny 

od decyzji Rady Miejskiej. Nie wie ile dokładnie wynosi, prawdopodobnie 12% lub trochę 

więcej.  

 

Pani Radna Ewa Małłek powiedziała, iż uważa, że w czasie gdy Pan Burmistrz szuka 

oszczędności na wszystkim, w tym na szkołach, nie jest zasadnym podwyższenie mu 

wynagrodzenia.  

 

Pan Radny Wojciech Mamet powiedział, że nie ma sensu porównywanie naszego Burmistrza do 

burmistrzów innych gmin, ponieważ każde miasto ma swoją specyfikę. Zgadza się z Radnym 

Piotrem Dusznym, iż najpierw należy zobaczyć wyniki działań Burmistrza, dlatego jest 

przeciwny podniesieniu wynagrodzenia. 

 

Pan Radny Piotr Ciesielski powiedział, że projekt tej uchwały nie jest czytelny. Zapisy 

poszczególnych składników wynagrodzenia powinny być zapisane kwotowo, a nie procentowo. 

 

Pan Radny Dariusz Nowak powiedział, że uchwała ta przewiduje zwiększenie wynagrodzenia 

Burmistrza o około 20 % i w związku z tym zapytał jak w 2016 r. w stosunku do roku 

poprzedniego zmieniły się wynagrodzenia pracowników urzędu. Nie należy zwiększać 

wynagrodzenia Burmistrzowi, jeżeli oszczędza się poprzez łączenie szkół.  

 

Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka odpowiedział, że podjęcie tej uchwały spowodowałoby 

wzrost wydatków na wynagrodzenia o 1 806 zł miesięcznie, co daje w skali roku 21 672 zł.  

 

Pan Radny Piotr Duszny powiedział, iż należy wyjść z tym projektem uchwały za rok.  

 

Pan Radny Włodzimierz Minge powiedział, że jest za i jednocześnie przeciwko, ponieważ nie 

chciałby być Burmistrzem za obecne wynagrodzenie jakie otrzymuje Burmistrz, gdyż pełnienie 

tej funkcji zasługuje na większe pieniądze. Ale jest przeciwny podniesieniu tego wynagrodzenia 

teraz. Zaproponował, aby wycofać uchwałę z porządku obrad sesji i wrócić do niej później.  

 

Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka zaproponował, aby przeprowadzić niewiążące Radnych 

głosowanie nad wycofaniem projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Międzychodu. 

 

Pan Radny Piotr Ciesielski przeprowadził głosowanie nad wycofaniem projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Międzychodu i jednocześnie za zajęciem się tym 

projektem uchwały w terminie późniejszym. 
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Wyniki głosowania Rady Miejskiej (w obecności 15 radnych), przedstawiały się następująco:  

ZA – 11 – Radny Jacek Barkowski, Radny Piotr Ciesielski, Radny Piotr Duszny, Radny 

Wojciech Mamet, Radny Włodzimierz Minge, Radny Dariusz Nowak, Radny 

Janusz Skorupa, Radny Ryszard Sulej, Radny Wojciech Szychowiak, Radna 

Mariola Tyburska, Radny Stanisław Wittchen,  

PRZECIW – 1 –  Radny Stefan Niedziółka, 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 3 – Radny Krzysztof Lamcha, Radna Ewa Małłek, Radny Artur 

Wylegała, 

 

Pan Radny Piotr Ciesielski powiedział, iż w związku z wynikiem głosowania złoży na sesji 

wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Międzychodu z porządku obrad sesji.  

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

                                                                                                                                                                                                   

Przewodniczący 

Protokołowała:                                                                 Komisji Budżetu i Rozwoju 

Agnieszka Kasińska                                                                    Piotr Ciesielski                                                                           

 


